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Zapytanie 

 

w sprawie: przystanku Zachodnia - Manufaktura (2317) 

 

 

W związku z  interwencjami mieszkańców zwracam się z pytaniem czy i jeśli tak to kiedy 

byłby możliwy montaż drugiego znaku D-15 na przystanku Zachodnia - Manufaktura (2317)? 

Zwracam uwagę, że  dniu 03.07.2023 roku złożyłem w tej sprawie zapytanie. W odpowiedzi 

zawartej w piśmie ZDiT-DLE.054.6.2023 z 2.08.2023r. napisano, że "wydłużenie 

przedmiotowego peronu przystankowego zostanie uwzględnione w tymczasowej organizacji 

ruchu, opracowanej na czas prac inwestycyjnych prowadzonych na pl. Wolności." Oficjalnie 

pl. Wolności ma zostać otwarty za tydzień. Jednak do tej pory przystanek nie został 

wydłużony 

Jednocześnie proszę o odpowiedź, czy istnieje możliwość przesunięcia tamtejszej ławki pod 

nowy znak D-15, natomiast na istniejącej wiacie pozostawienie obecnego znaku D-15? To 

pozwoliłoby w opinii mieszkańców na  rozłożenie potoków pasażerów po całym peronie. 
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